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PROCES – VERBAL 

 

 

 

 

          Încheiat azi 25 03 2024 în şedinţa ordinară a Consiliului Local Băiculesţi, care a 

avut loc la sediul acestuia în urma  convocării scrise făcută cu 5 zile înainte, convocare 

care a cuprins şi ordinea de zi a şedinţei. 

          Şedinţa a avut următoarea ordine de zi: 

        1. Aprobarea procesului-verbal al sedinței ordinare din  12 februarie 2024; 

2. Proiect hotărâre aprobare cont execuție buget local 2023 – primar; 

3. Proiect hotărâre  acordare stimulent nou-născuți - grup consilieri PNL; 

4. Proiect hotărâre  includere în domeniul public a unor bunuri - primar; 

5. Proiect hotărâre  decontare transport pentru funcționarii publici și personalul 

contractual din aparatul de specialitate al primarului, care au domiciliul în altă 

localitate - primar; 

6. Proiect hotărâre transfer drept proprietate  din domeniul public UAT 

Băiculești în proprietatea publică a statului  – primar; 

7. Proiect hotărâre achiziție servicii prestări autogreder – primar; 

8. Proiect hotărâre aprobare întocmire studiul de fezabilitate "Sistem centralizat 

de canalizare în satele Valea Brazilor și Tutana" – primar; 

9. Diverse. 

         Secretarul general al comunei face prezenţa nominală a consilierilor locali şi 

constată că sunt prezenţi 14 din  cei 15 consilieri în funcţie, a lipsit domnul consilier 

local Bănică Liviu Corneliu.  

           Pentru şedinţa ordinară de astăzi, preşedinte de şedinţă rămâne  domnul 

consilier Neculcea Vasile, ales  în şedinţa ordinară din data de 12 02 2024, toţi 

consilierii prezenţi fiind de acord.  

         Secretarul general al comunei supune aprobării consiliului local procesul-verbal 

al sedinței ordinare din  12 februarie 2024, toţi consilierii prezenţi fiind de acord cu 

acestea şi  pe marginea lor nu s-au purtat discuţii. 

           Preşedintele de şedinţa citeşte ordinea de zi a şedinţei şi o supune aprobării 

consiliului local, aceasta fiind aprobată de toţi consilierii prezenţi. 

          Trecut la următorul  punct al ordinei de zi: Proiect hotărâre aprobare cont 

execuție buget local 2023 – primar, secretarul general al  comunei citeşte materialele 

întocmite şi  proiectul de hotărâre, face precizările necesare, şi pe marginea lor   nu se 

poartă discuţii. 
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           Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de toţi cei 14 

consilieri prezenţi,  devenind hotărârea nr. 7.   

          Trecut la următorul  punct al ordinei de zi: Proiect hotărâre acordare stimulent 

nou-născuți - grup consilieri PNL, secretarul general al  comunei citeşte materialele 

întocmite şi  proiectul de hotărâre, face precizările necesare, împreună cu domnul 

consilier Voica Costel, unul dintre inițiatorii proiectului şi pe marginea lor   nu se 

poartă discuţii. 

           Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de toţi cei 14 

consilieri prezenţi,  devenind hotărârea nr. 8.  

          Trecut la următorul  punct al ordinei de zi: Proiect hotărâre includere în 

domeniul public a unor bunuri - primar, secretarul general al  comunei citeşte 

materialele întocmite şi  proiectul de hotărâre, face precizările necesare, şi pe 

marginea lor   nu se poartă discuţii.  

           Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de toţi cei 14 

consilieri prezenţi,  devenind hotărârea nr. 9.   

          Trecut la următorul  punct al ordinei de zi: Proiect hotărâre decontare transport 

pentru funcționarii publici și personalul contractual din aparatul de specialitate al 

primarului, care au domiciliul în altă localitate - primar, secretarul general al  

comunei citeşte materialele întocmite şi  proiectul de hotărâre, face precizările 

necesare, şi pe marginea lor   nu se poartă discuţii.  

           Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de toţi cei 14 

consilieri prezenţi,  devenind hotărârea nr. 10.   

          Trecut la următorul  punct al ordinei de zi: Proiect hotărâre transfer drept 

proprietate  din domeniul public UAT Băiculești în proprietatea publică a statului - 

primar, secretarul general al  comunei citeşte materialele întocmite şi  proiectul de 

hotărâre, face precizările necesare, şi pe marginea lor   nu se poartă discuţii.  

           Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de toţi cei 14 

consilieri prezenţi,  devenind hotărârea nr. 11.   

          Trecut la următorul  punct al ordinei de zi: Proiect hotărâre achiziție servicii 

prestări autogreder - primar, secretarul general al  comunei citeşte materialele 

întocmite şi  proiectul de hotărâre, face precizările necesare, şi pe marginea lor   nu se 

poartă discuţii.  

           Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de toţi cei 14 

consilieri prezenţi,  devenind hotărârea nr. 12.   

          Trecut la următorul  punct al ordinei de zi: Proiect hotărâre aprobare întocmire 

studiul de fezabilitate "Sistem centralizat de canalizare în satele Valea Brazilor și 

Tutana" - primar, secretarul general al  comunei citeşte materialele întocmite şi  

proiectul de hotărâre, face precizările necesare, şi pe marginea lor se poartă 

următoarele discuţii: 

         Domnul Consilier Costin Gheorghe face mențiunea de a se respecta întocmai 

datele proiectului.  

           Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de toţi cei 14 

consilieri prezenţi,  devenind hotărârea nr. 13.   
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         Trecut la următorul punct al ordinei de zi: Diverse, unde se citesc adresele şi 

cererile adresate Consiliului Local Băiculeşti şi se poartă discuţii. 

         D-l consilier Voica Costel citește adresa nr. 2914/25 03 2024 prin care se 

propune  organizarea unui mini turneu de fotbal cu echipe din satele de pe raza 

comunei Băiculești.  

         Toți consilierii prezenți fiind de acord cu propunerea. 

         D-l consilier Floarea Ion arată că au apărut din nou gunoaie în zona Drujanca. 

         D-l consilier Dumitrescu Ion readuce în discuție problema câinilor vagabonzi 

de pe raza comunei Băiculești. 

          D-l consilier Derviș Constantin – Adrian întrabă cine răspunde dpentru 

deteriorarea drumurilor comunale și județene de utilajele grele care transportă 

materiale pentru autostrada Pitești -Sibiu. 

          Se poartă discuții asupra stării drumurilor de pe raza comunei Băiculești 

          Ne mai fiind probleme şedinţa s-a încheiat, următoarea şedinţă ordinară va  

avea loc pe data de 22 04 2024, orele 15,30 cu următoarea ordine de zi: 

         1. Aprobarea procesului-verbal al sedinței ordinare din  25 martie 2024; 

2. Proiect hotărâre aprobare marcare lemne pădure comunală – primar; 

3. Proiect hotărâre  atribuire contract delegare  salubrizare - primar; 

4. Diverse. 

 

 

 

 

      PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,            SECRETAR GENERAL COMUNĂ, 

            VASILE NECULCEA                                         ION SERGHIE   


